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Onderwerp Houten sierpaneten Tongertohuys

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Lok

Schriftelijke vraag

Via BNdeStem is op 24-08-2017 een artikel verschenen waarin Stichting Beetd in Roosendaal haar

diepste teteurstelling uit over het verdwijnen van de sierpanelen van het Tongertohuys, meer

specifiek de paneten waar nu de nieuwe corridor is aangetegd.

De fractie van de VLP is hierin eveneens teleurgestetd en vindt het behoud van ons historische

erfgoed enorm betangrijk en beetdbepalend voor de wijze waarom wij toekomstige generaties het

verhaal van Roosendaal niet alteen kunnen vertelten, maar ook laten zien.

Daarover heeft de fractie de na volgende vragen;

1) Ktopt het dat de paneten waarover Stichting Beetd spreekt zijn verwijderd en vernietigd? Zo
niet, graag een toelichting.

Z) Was u zich, met het toewijzen van de vergunningen, eryan bewust dat deze sierpaneten
zouden verdwijnen en heeft u hiervoor expliciet toestemming verteend?

3) Hadden deze paneten bij de verwijdering ervan bewaard kunnen btijven en waarom is
hiervoor niet gekozen? Graag een toelichting.

4l Kunt u aangeven hoe en op welke wijze u bij monumentale panden een inventarisatie
maakt ten behoeve van bijzondere of betangrijke etementen die van cuttuur historische
waarde zijn, aan welke criteria u toetst en of deze paneten aan deze criteria votdeden?

Namens de fractie van de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Nee, de bestaande sierpanelen (windveren) zijn tijdens de verbouwíng ingekort om de
achtergelegen ruimte te betrekken bij de corridor. Het bovenste deel van de windveer is
nog steeds aanwezig.

2. Ja, dit is duidelijk te zien op de vergunningstekeningen. Tegen het besluit van het college is
geen beroep ingesteld en de vergunning is reeds geruime tijd onherroepelijk.

3. Ja, echter het inkorten van de panelen had tot gevolg dat de (beperkte) monumentale
waarde reeds verloren was gegaan en bewaren derhalve geen optie was. Anderzijds
hadden deze panelen alleen een waarde bij het Tongerlohuys en was een hergebruik geen
mogelijkheid.

4. Het college maakt geen dergelijke inventarisatie. Welwordt een zogenaamd
Bouwhistorische opname opgesteld door een bouwhistoricus. ln 2006 heeft Dröge (Bureau
voor Bouwhistorie) een bouwhistorische opname gemaakt van het Tongerlohuys. De
bouwhistorisch opname maakte onderdeel uit van het bouwplan en is bij de beoordeling
van de verbouwplannen betrokken.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd
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wethouders van Roosendaal,

Wethouder vergunningen


